

Annex B

BOQ for Supply equipment and tools to the Perma gardens activity in Bzibiz Camps

1. All materials must be new, intact, of high quality, from reputable international sources, and in compliance with Iraqi technical specifications and requirements.
 2. A pre-delivery inspection must be conducted to assess the extent to which the items comply with the required specifications.
 3. The contractor is responsible for loading, transporting, unloading and distribution at the location and time specified by DRC or its supervising engineer.
 4. Damaged or damaged parts, elements and equipment must be replaced before the Danish Refugee Council receives them.
 5. All materials must be prepared for each family separately in one package with good packing guarantee .

1. يجب أن تكون جميع المواد جديدة وسليمة وذات جودة عالية ومن مناشئ عالمية رصينة، ومتوافقة مع المواصفات الفنية والمتطلبات العراقية .
 2. يجب إجراء فحص مسبق قبل التسليم لتقييم مدى توافق العناصر مع المواصفات المطلوبة.
 3. المقاول مسؤول عن التحميل والنقل والتفريغ والتوزيع في الموقع والزمأن الذي تحدده ال DRC او المهندس المشرف التابع لها.
 4. يجب ان يتم استبدال الاجزاء والعناصر والمعدات التالفة او المتضررة قبل عملية الاستلام من قبل المجلس الدنماركي للاجئين.
 5. يجب ان يتم تجهيز جميع المواد لكل عائلة على حدى بحزمة واحدة مع ضمان التعبئة الجيدة.

#	Item	Unit	Quantity for kit	Total Quantity (Need to supply)	Unit Price (Offered)	Total Price IQD (Offered)	المادة	
1	Standard agricultural shovel with a 150 cm handle Hardened steel with a curved end for regular plowing	No.	1	200			مسحاة زراعية قياسية مع نصاب (كرك) بطول 150 سم حديد نوع مقسى بنهاية مقوسة للحراثة العادية	
2	Standard agricultural rake with a 150 cm handle Hardened steel, used for soil smoothing and breaking up	No.	1	200			خرمالة زراعية قياسية مع نصاب بطول 150 سم حديد مقسى تستخدم لتنعيم وتفتيت التربة	
3	A plastic tube of 1 inch, 20 mm, with a length of 15 meters, is connected to the main tank (barrel) and distributed to the 1/2 inch pipe.	Meter	15	3,000			أنبوب بلاستيكي 1 انج 20 ملم بطول 15 متر رئيسي يربط من الخزان (البرميل) ويوزع الى الانبوب 1/2 بوصة	
4	A pipe accessories (1" connector 1 inch, 1" plug end 1 inch, and 20 water valve from 1" to 1/2"inch)	Kit	1	200			زبانة (موصلة) بين خزان الماء وانبوب التوصيل 1 بوصة، سداد 1 بوصة عدد 1 ، صمام موصل بين 1 بوصة الى نصف بوصة عدد 20	  
5	Agricultural plastic pipe for drip irrigation 1/2 inch 20mm 150m	M	150	30,000			أنبوب بلاستيكي زراعي للتقطير 1/2 بوصة 20ملم 150 متر	
6	1/2-inch plug, 20 plugs, placed at the end of the distillation pipes. 300 high-quality distillation nozzle. It contains a wheel to change the amount of water pumped for distillation. One nozzle for every 50 cm.(150 meters)	Kit	1	200			سداد نصف بوصة عدد 20 سدادة توضع في نهاية الانابيب التقطير ، نوزل تقطير عدد 300 ذو جودة عالية ويحتوي على عجلة لتغيير مقدار ضخ المياه للتقطير بوضع نوزل لكل 50سم نوزل واحد (150 متر)	 

7	200 liter plastic barrel with hole 1 inch , preferably two holes	No.	1	200			برميل بلاستيكي 200 لتر يحتوي على فتحة (سوكت) 1 بوصة والأفضل لدية فتحتان	
8	Compost fertilizer 5 kg, wrapped in completely closed plastic bags, moist from the inside	Bag	4	800			سماد كميوست 5كغم مغلف بالأكياس بلاستيك مغلقة تماما ورطبة من الداخل	
9	Cell Seed Trays 5x10	No.	2	400			أطباق بذور دايات 5x10	
10	Plastic cover 2 square meter cover bag with a thickness of 1 mm or more to cover the waste pit when it is fermented to make compost	No.	2	400			كيس تغطية بلاستيكي 2 متر مربع يسبك 1 ملم او أكثر لتغطية حفرة الفضلات عند تخميرها لعمل الكميوست	
11	Fabric and rubber gloves (free size)	pair	1	200			قفازات قماش ومطاط (فري سايز)	
12	Grass sickle	No.	1	200			معزقة (منجل) يشبه المنجل لكنه صغير يستخدم للعرق والتنظيف	
13	Eggplant seeds 50 grams (bag of excellent quality seeds, tested and used for open cultivation)	Bag	1	200			بذور باذنجان 50 غرام (كيس بذور نوعية ممتازة مجربة تستخدم للزراعة المكشوفة)	
14	Tomato seeds 50 grams (bag of excellent quality seeds, tested and used for open cultivation)	Bag	1	200			بذور طماطم 50 غرام (كيس بذور نوعية ممتازة مجربة تستخدم للزراعة المكشوفة)	
15	Cucumber seeds 50 grams (bag of excellent quality seeds, tested and used for open cultivation)	Bag	1	200			بذور خيار 50 غرام (كيس بذور نوعية ممتازة مجربة تستخدم للزراعة المكشوفة)	
16	Okra Seeds 250 grams (bag of excellent quality seeds, tested and used for open cultivation)	Bag	1	200			بذور باميا 250 غرام (كيس بذور نوعية ممتازة مجربة تستخدم للزراعة المكشوفة)	
17	Dulcina Beans seeds 250 grams (bag of excellent quality seeds, tested and used for open cultivation)	Bag	1	200			بذور لوبيا 250 غرام (كيس بذور نوعية ممتازة مجربة تستخدم للزراعة المكشوفة)	
Total Offered Price (IQD)								